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Beste golfer, 
 
Dit is jouw moment. Met de warme zomerzon op je rug en 
een licht briesje om je oren. Te midden van prachtige 
struiken, greens en fairways, allemaal groen zoals ze horen. 
Schrijf je in voor een (eerste) wedstrijd en ontmoet nieuwe 
mensen. Want dit is het moment. Het moment om te 
stralen, om het beste uit jezelf naar boven te halen. 
Daarom staat deze ZeijdeLinks vol met allerlei inspiratie om 
de golfzomer van je leven door te komen. 
 
Lees over Jelle die zijn droom beleeft, of over Inge die nu in 
de zevende (bakkers)hemel zweeft. Of blader door en 
ontmoet de familie Boers, want dat Olan zo jong al golft - 
dat maakt de hele golfclub jaloers. Want heel eigenlijk is 
golf een groot feest, en dat wordt groots gevierd, weet je 
ook als je het nieuwste artikel van de Lustrumcommissie 
leest.  
 
Dus pak je kans en maak er wat van. Zoals Ingeborg, die op 
Rood 2 moeiteloos over het water slaat, en als onze jeugd, 
die iedere keer op het NJGT-podium staat. En voor je het 
weet kijk je terug aan het eind van het jaar, en besef je: 
wow, ook ik stond vaak daar! 
 
Veel lees- en golfplezier! 
 
 
 
Op de omslagfoto een deel van de lustrumcommissie en 
aanverwante vrijwilligers: 
Maarten Proost, Ans Goossens, Eric Afman, Ger Abbring, 
Fred Stegman, Arieke Prozee, Klaske Brink en Gien 
Bouwman. 
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De Algemene Ledenvergadering van 16 jl. mei kon 
helaas geen rechtsgeldige besluiten nemen omdat 
het statutair minimaal aantal vereiste aanwezige 
leden (40) niet werd gehaald. De opkomst bleef op 
37 leden steken. Zodoende moesten belangrijke 
besluiten (aanpassingen in de Statuten, het 
Huishoudelijk Reglement en de verlenging van 
bestuursperiode van de secretaris) doorgeschoven 
worden naar een latere ALV in de herfst. 
 
Het bestuur zal zich beraden over aanpassingen in de 
Statuten en het Huishoudelijk Reglement om een 
dergelijke situatie in de toekomst te voorkomen. Het is te 
overwegen om het minimale aantal aanwezige leden los 
te laten en geldige besluiten door de vergadering te laten 
nemen met een eenvoudige meerderheid van stemmen 
van de aanwezige leden. Ook zal meer ingezet worden om 
te stemmen bij volmacht. Wel konden de golfer en 
jeugdgolfer van het jaar worden gehuldigd, respectievelijk 
Bob Huang en Luca Mol.  
 

Het financieel jaarverslag en het verslag van de 
kascommissie werden ook behandeld en de 
penningmeester en het bestuur werd décharge van het 
gevoerde beleid verleend. 
 
Tijdens de rondvraag kwamen onderwerpen naar voren 
als de onvrede bij de seniorencommissie over de 
onmogelijkheid om op twee lussen te starten, het snel 
vollopen van de inschrijflijst voor wedstrijden, het gebrek 
aan enthousiasme bij de dames voor de 
clubkampioenschappen, de slechte internetverbinding in 
het clubhuis, aanpassing van het aantal zonuren, de 
verhouding met de BV, het trolleybeleid in de baan 
gedurende de winter en de inloopmogelijkheid op de 
clubavond herintroduceren. 
 
Ondanks de kritische vragen en opmerkingen van de leden 
heeft het bestuur de intentie uitgesproken om op 
dezelfde voet en met enthousiasme door te gaan. 
Het bestuur gaat deze onderwerpen met de BV bespreken 
in de hoop tot een goede oplossing te komen. De 
vergadering werd met een gezellig drankje aan de bar 
afgesloten. 

Algemene Ledenvergadering 16 mei 
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Dit hele jaar wappert de lustrumvlag ‘20 jaar De 
Drentsche’ je feestelijk tegemoet als je de parkeerplaats 
op rijdt. We hebben gekozen voor het motto: GOLF = 
FEEST! We houden van feest. We willen graag feest 
vieren. En we vieren meteen ook alle feesten die we de 
afgelopen jaren zo hebben gemist. We halen dat gewoon 
dit jaar in. 
 
We zijn begonnen met het Verjaardagsfeest. De club en 
alle Ieden waren jarig op 30 april. Het clubhuis hing vol 
met slingers. Onze eigen Inge van ‘heel Holland bakt’ had 
verjaardagstaart gebakken. Er werd gegolfd. Er werd 
gezongen ‘Lang zal die leven’ en er was een cadeau voor 
de jarige club. Een clublied. Want wat is een club zonder 
lied? 
 
En ook het tweede feest is intens gevierd. Welk feest past 
nou het beste bij de vrienden- en vriendinnendag? 
Natuurlijk Valentijnsdag! Het was 15 juni een dag vol met 
golf, vriendschap, trouw, liefde en romantiek. Met zoet 

gevooisde muziek, hartvormige 
ballonnen, stevige hugs en door 
Mantovani ondersteunde gedichten zijn de 
vriendschapsbanden stevig aangehaald. 
 
En deze feestelijke lijn trekken we door. We geven je 
alvast een doorkijkje. Op 23 juni Het Midzomernachtfeest 
voor alle mensen die graag op een doordeweeksedag 
feest vieren. En natuurlijk is het dan ook volstrekt logisch 
om op 2 juli het Kerstfeest te vieren. Zijn er nog meer 
feesten die we gaan vieren? Jazeker! We hebben op 30 
juli het Trouwfeest. En dit lustrumjaar sluiten we op 17 
september af met het Oud en Nieuw-feest. Compleet met 
vuurwerk, oliebollen en bubbels. 
 
Dit is waar GOLF = FEEST! voor staat. We hopen dat jij ook 
met veel voorpret uitkijkt naar de feesten die nog komen. 
We zien je graag. 
 
Feestelijke groet van de lustrumcommissie. 

Lustrumjaar in volle gang 
Maarten Proost 
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Joke van der Ven 
Hans Vooges en Eric Afman 

Zaterdag 7 mei konden we gelukkig na twee jaar weer 
aandacht geven aan onze nieuwe leden. En daar werd 
gretig gebruik van gemaakt. Een grote groep enthousiaste 
deelnemers meldde zich voor een 9-holes wedstrijd, die 
voorafgegaan werd door ontvangst met koffie en koek in 
het restaurant. De sfeer zat er vanaf de start goed in en 
wat heerlijk om iedereen weer enthousiast binnen te zien 
komen. 
 
In het restaurant werd iedereen opgevangen met een 
drankje en borrelhappen om eerst kennis te maken met 
het bestuur en diverse commissies en vervolgens 
onderworpen te worden aan een golfregel pubquiz, die 
door Eric Afman, Arjen Groeneveld en Bart Snijders werd 
gepresenteerd. Deze mannen hadden zich eerder enorm 
vermaakt met het schieten van enkele hilarische filmpjes, 
waarin kwesties rondom de golfregels werden uitgebeeld. 
Er valt namelijk genoeg te beleven en fout te doen op de 
tees, in hindernissen en bunkers en op de greens. Alles 
met een leuk dan wel irritant (het is maar wie je het 
vroeg) quizmuziekje op de achtergrond (of voor het 

gevoel op de voorgrond, als je het al irritant vond). Na 18 
vragen plus een bonusvraag mocht Hendrik Jan ter 
Weeme zich de beste nieuwe golfregelkoning noemen. De 
in de quiz steeds terugkerende vraag ‘Mag dat?’ kon hier 
dus met een volmondig ja worden beantwoord. 
 
Wat helemaal leuk is om te zien dat een groot aantal van 
de nieuwe leden ook de weg naar de clubavond en de 
clubwedstrijden heeft gevonden. Zo wordt de vereniging 
steeds levendiger en gezelliger. Twijfel je nog als je dit 
leest, meld je dan eens aan voor de clubavond en kom in 
contact met andere (nieuwe) leden. Je zult het zeker leuk 
gaan vinden! 
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B. Kwalietijd 

Laatst stond ik weer eens op de drivingrange toen ik op 
enig moment achter me een steeds luider zuchten en 
steunen gewaarwerd. En zoals dat dan gaat kun je dat 
enige tijd negeren tot je op het punt komt dat de volgende 
zucht klinkt als een poging van Lange Frans om de hoge C 
te halen. Toch wel enigszins geïrriteerd keek ik om en wie 
zag ik daar? Ed! Edje, vanwege zijn lengte. Edje is namelijk 
boomlang. 
 
‘Ik heb een nieuwe driver’ reageert Edje op mijn vragende 
blik. ‘Sta hier nu manden ballen weg te knuppelen maar 
nog geen pepernoot geraakt. Wist jij dat je ’n bal onder ’n 
haakse hoek weg kunt slaan? En ’n bal wel twee hele 
meters weg kunt driven. Nou, ik kan ’t.  Geen bal op 
formaat van een flinke zitzak kunnen raken. Heb dat stuk 
ijzer in blinde paniek gekocht. Krijg er nu al krampjes van.’  
 
Nu had ik zelf een dergelijke ervaring. In mijn geval ging 
het om een ‘Chinese’ driver. Aansprekende site, mooie 
plaatjes, betrouwbare tekst, fantastische reviews, kwart 
van de prijs. Ja, dan weet je ’t wel. Nou ja, nu wel ja!  
 
Naar mijn idee zijn dit soort verkooppraatjes in basis de 
pure vorm van fakenews, reden waarom allerlei baarlijke 
nonsens nowadays als volkomen normaal geaccepteerd 
wordt. Na krap twee holes wist ik het wel. Het was of ik 
met een compleet Caraïbisch ketelorkest de baan in was. 
Wat een herrie. Ik vreesde terug in het clubhuis een 
ontvangst met in azijn gedrenkte commentaren en haakte 
af. Een kwestie van gerecyclede oliedrums was het 
oordeel van de oudijzerman. 
 
Edje stond te trappelen om mij te vertellen hoe het dan 
wel zover had kunnen komen. ‘n Paar weken geleden met 
het bedrijf ’n dagje wezen cliniccen. Mijn enthousiaste 
verhalen bij de koffie hadden kennelijk iets losgemaakt. Ze 
wilden het ook wel eens proberen. Collega Leo merkte 
niet erg tactvol op dat ik er nou niet bepaald afgetraind 
uitzag en collega Theo legde het verband met croquet, dus 
hoe moeilijk kan het zijn. Op mijn tip om voor het 
gebeuren iets casuals aan te trekken hadden ze nogal 
divers gereageerd. Ik mag wel zeggen, het was een bont 
gezelschap. Evelien dacht dat stilettohakjes wel casual 
waren. Piet van voorbereiding wilde zijn kansen bij 
juffrouw Wanda niet op het spel zetten en kwam in 
gedateerde blazer en overdatum deodorant. Juffrouw 
Wanda meende met een luchtige korte rok met tijgerprint 
en zijsplitten in te spelen op het sportieve karakter van de 

dag. Jan van logistiek kwam in leren broek met rijgveters. 
Willem van facilitair maakte goede sier met een hoodie 
van FC Emmen met daarop een niet mis te verstane 
opdruk van hun nieuwe speeltjessponsor. Ans van 
backoffice zette in op de nazit met een mantelpak, 
voorzien van frivole ruches. Verder waren er voor de 
geïnteresseerde toeschouwers nog cowboylaarzen, een 
kapsel dat niet opgewassen was tegen enige activiteit en 
een gestreept overhemd met geprinte bretels te 
bewonderen. Marie van archief wist dat golfers vaak wel 
kilometers moeten lopen en kwam aangewandeld met 
haar enthousiaste poedel en zijn neus voor de ballen op 
de drivingrange. Juffrouw Guusje van accounts had haar 
kleurrijke, met contrastnaden afgezette fleece vest om 
haar middel gebonden en voorzag op die manier haar nog 
prille golfcarrière van een extra handicap. 
 
Ver voor de afgesproken tijd, waarschijnlijk om te 
voorkomen dat kijklustige leden voor gênante toestanden 
zouden zorgen, werden we uitgenodigd om enige holes te 
lopen. De pro’s hadden mij flightgenoten toegewezen 
wiens golfkwaliteiten het minst twijfelachtig waren. Op 
drie hier, deed Edje een beroep op mijn kennis van de 
baan, ‘haalde ik met m’n driver uit voor een paar 
metertjes extra. Je weet dat de green dan reachable is. 
Maar ja, wat gebeurt, de kop komt los van de rest. De kop 
knalt frontaal op de rechter teemarker, mist juffrouw 
Jannie, voor de gelegenheid in een legging, op een haar. Ik 
sla van het ongecontroleerde geweld ondersteboven. De 
losgeslagen kop ricocheert omhoog, wordt door een tak 
van die beuk daar teruggemept, scheert rakelings langs 
manager Jochem op zijn puntschoenen met plateauzolen, 
ketst de ballcleaner, toucheert collega Harm, in zijn versie 
van een flatteuze trui, midonder en stuitert vervolgens in 
slow motion even voorbij het hitting point.  
 
Toen ik opkeek stond collega Harm over me heen gebogen 
en confronteerde me met de tekst ‘Ik heb voor die kop van 
je wel een hole in gedachten’. Als excuus voor deze 
stekelige tekst van Harm geldt dat hij de drie weken 
daarop voor zijn kleine boodschap gebruik moest maken 
van een hulpstuk. 
 
‘Dus’ ging Edje door: ‘Een nieuwe driver gekocht. Een klein 
vermogen. Toch al gauw het jaarinkomen van een 
gezinshoofd ergens rond de evenaar. Viereneenhalf jaar 
onderhoud van een kanarie, dertien keer een optreden 
van (wie kent ze niet) Suzan&Freek. Of het zakgeld dat een 
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Joke van der Ven oligarch wekelijks voor zijn peuter uittrekt. Dit even voor 
het perspectief. En dit is al de vierde stok dit jaar maar 
deze keer deed het niet zo zeer omdat m’n vrouw wat 
cash achteruit gelegd had voor een nieuwe wasmachine.’ 
 
’Sla d’r nog eens één. Kijk ik even mee.’ was ik benieuwd. 

Edje sloeg waarbij er een halve vierkante meter zwarte 
grond vrijkwam. 
‘In welke branche ben je werkzaam?’ vroeg ik 
‘Ik zit in de drainage. Grondverzet en zo. Had je niet 
gedacht zeker.’ 
Tja. Verder kwam ik niet. 

‘Onze’ Jelle en de metamorfose van Golfclub Zwolle 
Joke van der Ven 

Zwolle - Hij is net twee jaar lang directeur. In die tijd is het 
ledenaantal van de club met 400 toegenomen. Heeft de 
businessclub zijn 100e lid mogen begroeten, is het 
clubhuis volledig vernieuwd, alleen de buitenkant is nog 
hetzelfde en denkt het bestuur met Jelle aan uitbreiding 
van de baan.  
 
Met onze flight ‘doen we’ een dagje golf in Zwolle, vooral 
om te zien en te horen hoe het ‘onze’ Jelle Paauw daar 
vergaat. Zelf straalt hij van oor tot oor. Net als zijn 
rechterhand Heidi Tets, die al 17 jaar lang op de Golfclub 
Zwolle werkt. Als ik haar vraag naar de grootste 
verandering vanaf de komst van Jelle, antwoordt ze kort 
en krachtig: ‘Sinds twee jaar lang gaat alles hier in een 
sneltreinvaart. Er is sturing, er is leiding. Zelf zeg ik vaak 
dat het veranderd is van een bord spaghetti naar lasagne, 
waar alles gestructureerd in laagjes is opgebouwd.’  
 
Kortom: onder Jelles’ leiding is de club vergaand 
geprofessionaliseerd en heeft een ware metamorfose 
ondergaan. Van een zieltogende club is het omgezet naar 
een succesvolle organisatie, waar alle medewerkers tot en 
met de horeca het uitstekend naar hun zin lijken te 
hebben.  
 
‘Jeetje Jelle, je hebt niet stilgezeten zeg! Dat doe je toch 
niet in 40 uur per week?’ 
Jelle, lachend: ‘Dat klopt ja. En weet je, dat is een puntje 
dat ik echt in de gaten moet houden. Ik ben nu met de 
auto in vijf minuten thuis en dat maakt dat ik vaak véél 
langer doorga.’ 
 
‘Wat is voor jou het belangrijkste verschil in werkwijze 
tussen de DG&CC en Golfclub Zwolle?’ 
Jelle: ‘In Assen was het zo dat als we een idee hadden, we 
het aan Jan-Willen vroegen en dan was het vrij snel al of 
niet geregeld. Hier moet ik van drie gremia toestemming 
krijgen en grotere besluiten ook schriftelijk toelichten en 
verantwoorden. Van twee onderdelen ben ik directeur: 
van de Golfcourse Zwolle Exploitatiemij B.V. en van de 
Horeca Golfclub Zwolle B.V. Tot 2018 was de horeca 
verpacht, in 2019 ging de club de exploitatie zelf doen, 

maar dat bleek dé 
molensteen om de 
nek van de club te zijn. 
Dat leidde tot een 
crisissituatie waarvoor 
eind 2019 een 
reddingsplan is 
opgezet. Daarin zijn er 
echt een aantal 
strategische keuzes 
gemaakt: de erfpacht 
van de gemeente 
Zwolle moest 
drastisch omlaag. Dat 
is gelukt. De horeca moest fundamenteel anders worden 
ingericht met behulp van 21 investeerders uit de stad. Dat 
is ook gelukt. En de leden hebben éénmaal extra 
contributie betaald. Daarnaast hebben we een nieuw 
ecosysteem gebouwd, waarin golfers centraal staan. 
Golfgeluk, weet je nog?’, knipoogt Jelle, ‘waardoor er nu 
een hybride organisatie staat van professionals en 
vrijwilligers.’ 
 
‘En in de baan?’ 
Jelle: ‘We hebben hier 60 marshals en 40 ballenrapers. 
Allemaal vrijwilligers. Dat is echt een groot verschil, 
prachtige betrokkenheid maar af en toe moeilijkere 
sturing. Het baanonderhoud is net als in Assen in handen 
van Vos Ruinerwold, dus dat gaat wel goed en daarnaast 
hebben we nu een eigen Golfacademy met twee pro’s in 
dienst en de derde in aantocht.’ 
 
Terugkijkend op een heerlijke golfdag, stralend weer, een 
mooie baan en een super gastvrije ontvangst door Jelle 
plus een rondleiding door het stijlvol vernieuwde clubhuis, 
is duidelijk dat we een andere Jelle hebben gezien. Even 
hartelijk maar zelfbewuster en vooral doorontwikkeld naar 
een inspirerend leider die weet te luisteren en het 
vervolgens niet schuwt om ook moeilijke beslissingen te 
nemen.  
 
Niet alleen de club heeft een metamorfose ondergaan. 
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‘n Klein gebaar, grote gevolgen... 
Joke van der Ven 

Olan Boers is acht jaar oud als hij in mei 2021 met zijn 
oma langs de driving range fietst. Hij ziet er een heleboel 
ballen langs de netten liggen. Stapt van de fiets en stopt 
zijn zakken en tassen helemaal boordevol met balletjes. 
Daarmee loopt hij naar de receptie. Van zijn neef had hij 
gehoord dat je dan een club kreeg om die ballen mee af te 
slaan, maar ja die neef was veel groter dan hij. De kleine 
Olan, die niet eens boven de balie uitkomt, krijgt meteen 
van Renate een clubje. ‘Probeer ze maar weg te slaan!’ 
Dat doet Olan. Hij vindt het prachtig. Als hij z’n clubje even 
later inlevert krijgt hij ook nog een bon voor 
introductielessen. Die neemt hij vol trots mee naar huis. 
Vader Jeroen, manager bij Jan Postema Fitness Studio in 
Assen en moeder Karianne, zorgcoördinator in het 

voortgezet speciaal 
onderwijs en fervent 
sportliefhebber, maken 
gebruik van de bon en 
zijn met z’n drieën 
intussen enthousiast 
golflid van de DG&CC. 
Zo heeft een klein 
gebaar grote gevolgen. 
Aan Olan vragen we in 
het clubhuis hoe hij dat 
vindt. 
 
Olan, hoogbegaafd en 
inmiddels negen jaar: 
‘Leuk! Ik wou altijd al 
wel golfen. Ik vind het 
zo leuk om een balletje 

met je club weg te slaan! Maar als-ie dan ook nog in de 
hole rolt, dat vind ik het meest chill.’ 

Vind je het golfen niet 
moeilijk? 
Olan: ‘Ja, best wel, maar 
mijn verste bal heb ik al 
wel 80 meter geslagen.’ 
En moeder Karianne 
vult aan: ‘En hij is echt 
onze bunkerspecialist. 
Hoe hij het voor mekaar 
krijgt, weten we niet, 
maar hij slaat zijn bal 
elke keer met één klap uit de bunker.’  Jeroen voegt er 
nog aan toe: ‘Daan - onze pro in wording (JJ)- heeft er in 
het begin echt een feestje van gemaakt. Reden we met z’n 
vieren in zo’n grote handicart door de grote baan, Daan 
reed, Olaf ernaast en Karianne en ik achterop. Soms 
lopend. Geweldig was dat!’ Inmiddels speelt Olan twee 
keer per week met zijn ouders en doet hij mee aan de 
jeugdtrainingen. 
 
Wat vind je het allerleukst bij golf Olan? 
‘Afslaan met de driver van mijn vader!’ 
 
Lukt je dat? Met zo’n grote driver? 
Olan kijkt me verbaasd aan. ‘Natuurlijk wel’, zegt hij in 
volle overtuiging. 
 
Als we even later naar de auto lopen zegt Olan dat ‘het 
interview’ best meeviel. 
Zullen we samen dan eens een PAR 3 lopen Olan? 
Daar wordt hij helemaal enthousiast van. En zo gaan we 
dat ook heel binnenkort doen, spreken we samen af. Het 
wordt z’n eerste ‘golfdate’, zoals hij dat zelf treffend 
benoemt. 
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Arend Mulder, bestuurslid en penningmeester 

Siemen de Jong 

De baan staat erop dit moment prachtig bij. De maand 
mei was relatief warm en droog met uitzondering van 
soms een plaatselijke hoosbui, die voor menig 
tuinliefhebber letterlijk een geschenk uit de hemel 
betekende. Maar wanneer je op zo’n moment op de baan 
aan het golfen bent denk je er heel even toch anders 
over. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Eind maart, golfend op Rood, zag ik links nabij de afslag 
van Rood 7 tussen de nog niet in blad staande struiken 
twee prachtig bloeiende heesters. Wat zou dit kunnen 
zijn? Toch maar even snel een paar foto’s gemaakt. Ik 
kende deze prachtig en in het oog springende heester 
niet. Dus na afloop maar even gevraagd aan iemand (Bart 
Snijders), waarvan zijn broek ook in volle bloei leek te 

staan. Zijn antwoord, nadat ik 
hem de foto’s had 
doorgestuurd, liet niet lang op 
zich wachten: “vlier”, maar dan 
wel een hele speciale, namelijk 
Sambucus racemose en niet de 
bekende vlier Sambucus nigra, 
die vanaf begin juni in volle bloei 
staat en die we kennen van de 
zwarte trossen bessen zo rond 
begin september. 
 

Eind maart stond op veel plaatsen de sleedoorn (Prunus 
spinosa) in volle bloei. Zo staan er op Rood 4 ter hoogte 
van de green aan de linkerkant een groot aantal van deze 
exemplaren. Werkelijk prachtig. Het is een heester met 
enorme stekels. Momenteel (juni) zitten er inmiddels hele 
kleine groene vruchtjes aan die in de herfst paarsblauw 
van kleur zijn en… bijzonder wrang van smaak zijn. Zo’n 

bes (pruimpje) in je mond zul je heel snel uitspugen en je 
zult dit zeker geen tweede keer doen, maar wanneer de 
vorst erover is geweest zijn de 
pruimpjes best eetbaar. Dan is 
er vruchtensap van te maken, 
maar ook overheerlijke likeur. 
Ik aarzel om dit recept van de 
sleedoorn likeur (met wodka 
of gin) nu al te verklappen, 
maar zal dit zeker later nog 
wel een keer doen omdat ik 
vrees dat er anders in de 
herfst geen pruim meer te 
vinden is. 
 
Het zal wel aan mij liggen… Wat mij verder opviel tijdens 
mijn golfrondjes is dat ik op de Witte baan veel witte 
bloeiers tegenkwam (madeliefje en de gewone vlier), op 
de Gele lus vooral boterbloemen en de gele lis (bij het 
eiland), terwijl op de Rode lus mijn oog juist viel op de 
rood bloeiende grassen en zuring.  
 
Wat de insecten betreft, op alle lussen erg veel volwassen 
rozenkevers die uitgekomen waren en waarvan de 
vrouwtjes na bevruchting door de wachtende mannetjes 
snel de grond in kruipen om zo’n 40 eitjes te leggen 
waarvan de larven (engerlingen) aan de wortels van het 
gras vreten. Zodra bepaalde vogels de larven eenmaal 
ontdekt hebben zullen ze zich daaraan tegoed doen met 
soms enorme schade aan de fairways wanneer kraaien de 
graszode stuk maken. Begin juni zagen we al spreeuwen 
en kraaien die zich tegoed deden aan de kevers en zo al 
aan een stukje biologische bestrijding deden. 

 
Opmerkelijk was verder dat er ook 
een aantal gestreepte kevertjes op 
de greens te vinden waren. Dit zijn 
verdwaalde gasten namelijk de 
Coloradokever (Leptinotarsa 
decemlineata; tien streepjes op de 
dekschilden). Deze doen op de 
golfbaan geen enkele schade, 
maar zijn wel gevreesde kevers 
voor aardappeltelers.  

Na de wintermaanden bloeit er van alles  
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Kapster klaar, bakken maar! 
Eric Afman 

Het interview was 
bedacht voor het 
vorige nummer van 
de ZeijdeLinks, maar 
dat mocht nog niet 
van omroep Max. 
Want de eerste 
uitzending van Heel 
Holland Bakt was nog 
niet op tv geweest. 
Inmiddels is het hele 
seizoen alweer achter 
de rug en weten we 
dat veganist Enzo 

heeft gewonnen en onze eigen Inge Sikkens in aflevering 
vijf afviel. En heeft heel Nederland kunnen meegenieten 
van de markante golfende kapster met het rode haar. 
Binnen no-time was ze een bekende Nederlander met 
veel volgers op Instagram en Facebook. Maar nu het dus 
wel mag is het hoog tijd om alsnog dat interview te 
houden. Inge stelt echter wel voor om dat niet op de 
golfclub te doen, maar bij haar thuis. En wel terwijl ik 
onder haar bezielende leiding een Victorian Spongecake 
ga bakken. Pardon? Qua bakken pas ik veel beter in de 
categorie van dat andere tv-programma: De slechtste 
chauffeur van Nederland. Maar goed, alles voor de 
ZeijdeLinks… 
 
Ik krijg van Inge een schort met de tekst ‘Heel DGCC bakt’ 
en mijn naam erop. Dat begint goed! We beginnen met 
alle ingrediënten af te wegen en in aparte bakjes te doen. 
‘Op die manier vergeet je niets,’ zegt Inge. ‘En de 
verhoudingen moeten kloppen, anders heb je 
bijvoorbeeld door het aantal eieren op te voeren in plaats 
van pannenkoeken een omelet. Een compleet ander 
product.’ Dus worden boter, bloem, suiker, vanille en 
andere waren op de digitale weegschaal gezet. Ik leer van 
alles, over verschillende formaten theelepels, hoeveel een 
snufje is, en dat zout smaken versterkt, zelfs als je iets 
zoets maakt. 
 
Hoe lastig was het om een jaar lang niets te mogen 
zeggen over je deelname? 
‘Er waren al diverse mensen die zeiden dat ik me moest 
aanmelden, omdat bakken een grote liefhebberij is. Ik zei 
dat dat niks voor mij was, al die tijdsdruk, maar ik kon dus 
niet laten weten dat ik al met de eerste voorronden bezig 
was. In april speelde ik tegen Paula Leenheer in het kader 
van de laddercompetitie. Eerst stond ik goed te spelen, 
tot ik een mailtje op mijn horloge kreeg waarin stond dat 

ik door de eerste selectie was en bij de laatste 500 zat. 
Daarna was ik daar erg mee bezig en werd het spel 
minder. Dat merkte ook Paula, die het gek vond dat ik er 
niks meer van bakte.’ Toen heb ik toch een klein tipje van 
de sluier opgelicht.’ Anderen vertelde ze dat ze met een 
soort project bezig was. 
 
Alle ingrediënten gaan samen met drie eieren (zonder 
schaal, knap gedaan Eric!) in een grote schaal en die 
zetten we onder de mixer (officieel heet het een 
KitchenAid). We voeren het aantal toeren langzaam op tot 
we een mooie mix hebben, die we over twee bakvormen 
verdelen. Als een ware Robèrt (‘Ga je dat zo doen?’) tikt 
Inge me op de vingers, de schaal moet helemaal schoon 
geschraapt worden. Dat zal niet de laatste correctie zijn. 
 
Wanneer hoorde je dat je op tv zou komen? 
‘Als een van de laatste honderd moest ik naar Amsterdam. 
De assistent van Robèrt vond mijn dacquoise precies 
goed: van buiten krokant en van binnen smeuïg. Daarna 
volgde een gesprek om te kijken hoe je bent, en een 
fotosessie. Bij de volgende ronde moest je bakken bij 
Robèrt. Maar op die dag zouden we op Texel zijn. ‘Kun je 
niet eerder terugkomen?’ werd me gevraagd. Ja, maar ik 
weet niet of ik erbij ben. ‘Nou, ik zou er heeeel stevig over 
nadenken dat je eerder terug moet.’ Dat gaf wel te 
denken. Met nog 32 kandidaten bakten we met camera’s 
erbij en Janny en Robèrt liepen er rond, stelden steeds 
vragen, ook om je af te leiden. Als je dichtslaat, hebben ze 
niks aan je op tv. Toen bleven er tien over, ik was de 
eerste die werd gebeld.’ 
 
Het alarm gaat, de bakvormen kunnen uit de oven 
worden gehaald. Ik maak de bakvormen los, verwijder het 
bakpapier, wat nog best lastig is met die mega 
ovenhandschoenen aan. De eerste twee delen van de 
cake zijn klaar. 
 
Daarna was het gedaan met de rust? 
‘De druk was wel heel groot, de hele zomer. Voor de 
eerste zes weken krijg je opdrachten, met thema’s, het 
moet er zo uitzien, zo hoog, enz. En het moet binnen een 
bepaalde tijd. Dan was ik weer tien minuten te laat, ging 
er weer een taart in de kliko. Want ja, als de hele straat 
elke week drie keer dezelfde gebakjes krijgt, zet dat ze 
ook aan het denken. Je moest het recept helemaal 
uitschrijven, net als in een kookboek. Op donderdag weg, 
op vrijdag en zaterdag twaalf uur lang opnames, van 8 tot 
8. Zaterdagavond laat thuis en dan op zondag en maandag 
weer oefenen voor het volgende project voor over twee 
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Joke van der Ven Bart Snijders 

weken en op dinsdag weer voor het aanstaande weekend 
met de finesses bezig. Op woensdag de kleinzoon op 
bezoek en donderdag nog een keer alles oefenen, op de 
klok, en dan alles inpakken wat je nodig had en mee naar 
het hotel in Maarsbergen. En zo ging dat weken achter 
elkaar. Ik was gebroken.’ 
 
We gaan aan de slag met de mascarponeroom, slagroom 
vermengd met mascarpone. Daar waar alles exact volgens 
het recept moet worden afgemeten, neemt Inge bij de 
slagroom juist wat extra. En dan moet er 8 % suiker in. 

Koken, er komt 
veel rekenwerk bij 
kijken. En met 
slagroom in de 
KitchenAid is het 
blijkbaar: als het 
te hard gaat, slaat 
het stuk. Dus 
rustig aan 
beginnen. 
 

En dan is het Bakkers klaar, signeren maar 
‘Ja, ik heb signeersessies in Roden, bij de Bruna en bij 
Bakboerderij Buiter, voor het boek Heel Holland Bakt 
2022, met de technische opdrachten. Later volgt nog een 
ander boek met onze recepten. Daarnaast heb ik 
interviews gehad met RTV Drenthe en de lokale zender in 
Roden. Zaterdag ben ik te gast bij Q music. Morgen ga ik 
bakken bij Hidde Jonker, een van bakkers van seizoen 
2016 én 2021. ’s Avonds volgt een dinertje van Enzo. Alle 
bakkers zien elkaar nog regelmatig. Ik heb een paar grote 
opdrachten op stapel: voor 85 man bij het skûtsjesilen, 
voor 200 man madeleines maken voor de finale van 
Maestro in Zuidlaren, en voor de relatiedag van de DG&CC 
moet ik voor 100 man aan de slag.’ 
 
Inges man Bert komt thuis en keurt mijn schort. Er komt 
nog een beetje limoenschilfers bij de slagroom. En dan 
moet ik ook nog met de hand kloppen. Inmiddels weet ik 
dat de bak met slagroom volledig schoon moet worden 
geschraapt. Ik smeer aardbeienconfituur op de eerste 
laag, en spuit er daarna een volle laag slagroom op. 
Ondertussen zing ik in mijn hoofd (en hardop): een 
kloddertje roze hier…  

En hoe ziet de toekomst eruit? 
‘Mijn kappersspullen heb ik op Marktplaats gezet. Daar 
ben ik na 44 jaar compleet klaar mee.’ Ze had haar 
kapsalon in 2019 al verkocht, om thuis te gaan kappen in 
dezelfde ruimte die nu vol staat met enorme partijen 
bloem, nog veel meer ingrediënten, een hoop keukengerei 
en een gloednieuwe oven. Vanaf nu is het alleen nog maar 
bakken. ‘Ik zou graag een eigen tv-programma of een 
Youtube kanaal willen. Ik moet maar eens met de vrouw 
van pro Sven praten, die heeft als diëtiste haar eigen 
kanaal met zo’n 164.000 abonnees.  
 
Vanaf september geef ik workshops bij Bakboerderij 

Buiter. Daar is, onder 
andere binnen de 
vereniging, al veel animo 
voor.’ Haar bakruimte is 
in ieder geval te klein 
voor workshops, met z’n 
tweeën is het al vol. 
Maar in haar eentje kan 
ze zich er prima redden. 
Naast de ruimte die ze 
krijgt bij de Bakboerderij 
zal ze deze ruimte 
blijven gebruiken voor 
haar eigen opdrachten 
en om dingen uit te 
proberen. 

 
Inge snijdt de aardbeien (mijn keuze voor de topping) en ik 
mag ze op de slagroom draperen. De tweede cakelaag 
gaat erop en dan mag ik ook daar de slagroom op doen en 
ten slotte weer de rest van de aardbeien. Ondertussen 
maakt Inge weer foto’s van mijn vorderingen. En dan is de 
taart zomaar ineens klaar. Inge pakt uit haar grote 
voorraad een doos waar mijn creatie in kan. ‘Zie je nu hoe 
makkelijk het is, als je een recept hebt, en alles van 
tevoren afmeet en in bakjes doet…’ Nu nog kijken wie ik 
ervan kan laten proeven. 
 
Gaan we je nog terugzien op de golfbaan? 
 ‘Ja, als het kan, maar voorlopig heb ik wel even genoeg 
van wedstrijden, ook op de golfbaan, puur vanwege het 
feit dat ik al die maanden steeds weer moet presteren.’ 
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Joke van der Ven 
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Joke van der Ven Joke van der Ven 

Elke vereniging bestaat bij de gratie van haar vrijwilligers. Onze Drentsche kent er circa 80 en dat is veel voor een 
vereniging met ongeveer 1100 leden. Dit keer zetten we Nol Bok in het zonnetje. 

‘Oh, nee toch!’ is de allereerste reactie van Nol als ik hem 
benader voor de ZeijdeLinks. Het karakteriseert hem, 
blijkt al snel. Nol werkt het liefst een beetje op de 
achtergrond, houdt ervan om sfeer te maken en vooral 
zelf niet in de spotlight te staan. ‘Zoveel doe ik toch niet’, 
is zijn tweede reactie, maar: ‘Ok, als jij dat wilt…’  
 
En zo lopen we donderdag 1 juni op Geel en krijgen we de 
kans om iets meer van die hele lange Nol Bok (2.05!) te 
weten te komen. Sinds drie jaar is Nol voorzitter van de 
Herenmiddag, vindt dat leuk, kiest er vooral voor om die 
herenmiddag laagdrempelig te houden, waardoor echt 
elke golfer zich er thuis kan 
voelen en maakt graag sfeer. 
Ook na zijn werkzame leven is 
hij jarenlang vrijwilliger geweest. 
Totdat het zo druk werd dat het 
op werk begon te lijken, toen is 
hij gestopt. 
 
Hoe werd je voorzitter van de 
herenmiddag, Nol? 
Nol: ‘Drie jaar geleden wilde 
John Slagter ermee stoppen, en 
toen hebben ze mij gevraagd, 
gewoon omdat niemand anders 
wilde of zo… Maar ik vind het 
erg leuk. We regelen met twaalf 
commissieleden de 
herenmiddag. Ik organiseer 
twee keer per jaar, als afsluiting 
van de zomer- en 
wintercompetitie, een 
funwedstrijd met etentje en 
prijsuitreiking, één keer per jaar wordt er een tripje naar 
het buitenland georganiseerd. Ook regel ik het verwerken 
van de wedstrijden in E-golf4U. Toen ik zelf járen geleden 
eens op een andere baan met een herenmiddag meeliep 
kreeg ik van een golfer de wind van voren: Ik liep in zijn 
lijn! Nou je snapt, ik heb die middag geen bal meer 
geslagen. Dat was voor mij een belangrijke les: zó moet 
het niet. Dus ik benadruk elke keer de laagdrempeligheid 
en de sfeer van onze herenmiddagen. Dat wil ik wel naar 
iedereen uitstralen ja. Dus wie erover denkt om mee te 
doen, kom gewoon!’ 

Wat deed je voor werk voordat je hier vrijwilliger werd? 
Nol blijkt zich duidelijk voorbereid te hebben op deze 
vraag. Nol: ‘Mijn carrière begon ik als psychiatrisch 
verpleegkundige. Dat was toen nog een in-
serviceopleiding. We hebben het dan over het jaar 1970 
ongeveer. Waarom ik daarvoor koos? Nou ik was en ben 
denk ik nog wel, iemand die anderen, vooral als ze in de 
shit zitten of het moeilijk hebben, graag wil helpen. Dus 
kreeg ik te maken met patiënten die ernstige problemen 
hadden. Zodanig dat ze naar de isoleer moesten of in 
bedwang gehouden en zo. En ja, weet je, ik ben groot en 
stevig, dus zeiden ze tegen mij: ‘Doe jij dat even Nol!’ Nou 

dat heb ik geweten!’ 
 
Op welke manier? 
Nol: ‘Ik ben er zelf aan onderdoor 
gegaan. Ik ben ruim een jaar lang 
overspannen geweest, want ik 
was dan wel groot en sterk, maar 
in wezen ook nog maar een 
jongetje van 18, 19 jaar en voor 
mij was er geen opvang als ik 
iemand met fysieke dwang of 
andere heftige problematiek in 
een isoleer moest zetten. Dat 
moest ik met mezelf maar zien op 
te lossen,’ 
Nol is een poosje stil en vervolgt: 
‘Je hoort het misschien wel aan 
mijn stem. Het raakt me nog 
steeds. Ik had zo graag in dat 
vakgebied willen blijven werken!’ 
 
Dat is dus niet gelukt?’ 

Nol: ‘Nee! Daarna ben ik kort assistent beheerder 
geweest van een recreatiecentrum, maar ja dat was 
seizoenswerk en ik was inmiddels getrouwd, dan kun je 
ook niet ‘s winters thuis gaan zitten, dus ben ik daarna 
naar PostNL gegaan, net als mijn vader. Precies wat ik nou 
echt nooit had gewild!  
Ik ben er geëindigd als controller en dat betekende dat ik 
het managementaccount had voor zo’n tien managers. 
Met hen dacht ik mee in problemen en oplossingen, want 
ja, ik ben niet zo van een harde controle of zo, dat werkt 
niet zo goed.’ 
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Joke van der Ven En na je pensionering? 
Nol: ‘Eerst heb ik mezelf de tijd gegeven om even te 
wennen. Daarna ben ik ruim 3,5 jaar lang fietsdocent 
geweest via de Nederlandse fietsersbond. Daar heb ik 
eerst een behoorlijke opleiding voor gevolgd en daarna 
leerde ik kinderen en volwassen, ook niet-Nederlanders 
hoe je het meest veilig, maar óók in een groep kunt 
fietsen. Erg leuk, totdat het zo druk werd dat het echt op 
werk begon te lijken en ja, toen ben ik gestopt.’ 

Naast me loopt een gevoelig man, aan wie het leven ook 
niet voorbij is gegaan. Die de moeite neemt om op 
donderdag eerst negen holetjes met mij te lopen en 
daarna nog de herenmiddag. ‘Vanavond ben ik gesloopt 
natuurlijk’, verzucht hij bijna schalks, terwijl ik afscheid 
van hem neem. Maar nee, Nol komt terug. ‘Je bent nog 
een foto vergeten!’ Ai! 
 
Bij dezen Nol, je bent een mooi mens. Ook op de foto! 

Ze kunnen er wat van, onze greenkeepers! Wie de 
laatste weken kijkt naar het maaiplan op de baan 
ziet de meest prachtige hanenkammen, mooi 
rond gemaaide stukken met bloeiend gras en 
doorkijkjes om u tegen te zeggen. Kleurrijk, 
verzorgd en wonderschoon. 
 
Prachtig André! 
André: ‘Dank je. Het is er nu de tijd voor om het 
zo te maaien. Als het straks weer een paar dagen 
regent ligt alles plat en moet het er gewoon af.’ 
 
En hoe staat het met de drainages? Klaar? 
André: ‘Nee, nog lang niet! Geel 1 en Rood 8 zijn klaar, 
Geel 9 voor een deel. In juli gaan we beginnen met Geel 2. 
Dan wordt de foregreen ook aangepakt zoals vorig jaar de 
andere foregreens en gaan we bij het water kijken hoe we 
de verzakkingen kunnen verhelpen. Bij de rode tee van 
Geel 8 is het water volgegroeid met boompjes en struikjes, 
die trekken we er allemaal uit, zodat je weer water hebt. 
 
En wat was er met de bomen op Wit 7, in de bunker? 
André: ‘Die waren gewoon slecht. Het waren 
wilgenbomen, die groeien snel maar als er van bovenaf 
water inkomt rotten ze ook snel.’ 
 
Jammer! 
André: ‘Vind je? Eigenlijk hoort het niet, een paar bomen 
in zo’n bunker…’ 
 
Oké, en hoeveel bomen zijn er de laatste tijd omgehakt? Er 
liggen nog stápels langs de weg. 

André: ‘Phoe, hoeveel weet ik niet, maar wel heel veel. 
Achter Wit 3, 4, 5 en 6 zijn veel populieren weg en er zijn 
ook veel naaldbomen omgegaan. Als je nu kijkt zie je dat 
ze, in de zomer nog, al bruin worden. Die zijn 
waarschijnlijk niet te redden.’ 
 
En nieuwe aanplant? 
André: ‘Véél! We hebben 15 grote bomen neergezet aan 
beide kanten van Rood 1 en Wit 9 en zo’n 1000 kleintjes 
overal waar nodig. Eikenbomen, populieren, esdoorn, 
berkjes en beukjes.’ 
 
En de nieuwe afstandmeters? 
André: De NGF is een paar weken geleden langs geweest 
om alles opnieuw op te meten. Ze hebben acht weken 
nodig om dat te verwerken en dan moeten de platen nog 
worden geleverd. En tegenwoordig weet je niet meer 
wanneer iets ook echt wordt geleverd… Maar de vier 
nieuwe tees zijn in gebruik en volgens mij bevallen die wel 
goed, hoor ik zo om me heen.’ 
 
Zeker André! Geniet van je vrije dagen! 

Van de greenkeepers 
Joke van der Ven 
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De favoriete hole van… Ingeborg van den Broek 
Joke van der Ven 

Ze is dertig jaar, nog maar één jaar lid van de DG&CC, 
speelde al wel meteen competitie bij Dames I op zondag 
en is echt idolaat van het spelletje.  
 
Ingeborg van den Broek verbetert haar handicap tijdens 
ons ‘oefenrondje’ op een stormachtige Pinkstermiddag 
van 13.4 tot 12.9. Op Pinkstermorgen is ze nog op 
Glimmen geweest om Michel van Zijl aan te moedigen bij 
de Nationale Kampioenschappen Golf onder de 21 jaar.  
 
Bij de Dutch Open in Cromvoirt in de week ervoor had ze 
zich via golf.nl opgegeven als vrijwilliger en werd 
buggydriver van de filmcrew van de European Tour. Een 

fantastische ervaring, want ze had zelfs de camera mogen 
bedienen waarvan de beelden live op Ziggo Sport werden 
uitgezonden.  
 
Wat een drive Ingeborg! 
Ze lacht me stralend toe. ‘Ja leuk he! Ik heb zelfs de 
ambitie om nog dit jaar tot en single handicap te komen.’ 
 
Heb je altijd zo’n drive gehad? 
Ingeborg: ‘Ik heb veel gesport in mijn leven, dat vind ik 
gewoon heerlijk. Drie jaar geleden begon ik met zowel golf 
als kitesurfen. In juni 2019, het weekend na het behalen 
van mijn golfhandicap, kwam ik vanaf vier meter hoog 

De NGF-vogelobservatiedag! Alle golfbanen in Nederland 
werden opgeroepen om op 7 mei 2022 speciale aandacht 
te besteden aan de vogels op hun golfbaan. Zo ook De 
Drentsche; een groep van twaalf enthousiastelingen 
stonden om 6 uur ’s ochtends klaar om te kijken wat er 
allemaal rondvloog en rondliep op onze prachtige baan. 
Het weer was goed, een beetje bewolkt met een heel klein 
beetje regen, maar dat kon de pret niet drukken. De baan 
ligt er zo vroeg in de ochtend prachtig en sereen bij, een 
vos waagde zich nog even op een van de fairways en de 
vogels zongen voluit.  
 
In totaal hebben we 58 
soorten waargenomen, 
zes meer dan bij de 
laatste pre-corona 
telling in 2019. Een 
goede ontwikkeling die 
duidelijk laat zien dat de 
natuurlijke omgeving 
van de baan zich goed 
ontwikkelt met steeds 
meer ruimte voor flora en fauna. Dit is iets waar we 
allemaal trots op kunnen zijn. Het was jammer dat we 
deze keer geen Nachtegaal hebben gehoord en ook de 
Wielewaal is niet (nog niet?) op onze baan aanwezig. Maar 
we hebben toch een aantal bijzondere soorten gehoord 
en/of gezien zoals de Braamsluiper, Goudvink, Wulp, 
Visdiefje, Sprinkhaanzanger en Rietgors. Ook roofvogels 
zijn vaste gasten, de Buizerd en Havik lieten zich horen en 
zien.  
 
We hebben de ochtend afgesloten met een lekker en 

gezellig ontbijt op de club, allemaal 
heel geslaagd en zeker voor herhaling vatbaar.  
 
Ook hebben Joop Klok en ikzelf de nestkastjes gecheckt op 
onze baan. Er hangen momenteel 70 kastjes waarvan er 
14 specifiek voor Spreeuwen zijn. Spreeuwen zijn 
interessant omdat ze enerzijds dol zijn op emelten (larven 
van langpootmuggen) en anderzijds deze larven uit de 
bodem kunnen pikken zonder de grasmat kapot te maken 
(Kraaien en Kauwen zijn er ook dol op maar die maken er 
een puinhoop van). 
 
De bezetting van de kastjes is heel goed, met uitzondering 
van de Spreeuwenkasten; niet één Spreeuw had de moeite 
genomen om zijn nest in een van de kasten te maken. 
Heel jammer maar we geven de Spreeuwen nog een kans 
om van gedachten te veranderen. De meeste andere 
kasten waren bezet door Koolmezen en Pimpelmezen, 
sommigen met lege nesten (jongen al uitgevlogen) maar 
toch ook nog een flink aantal met jongen in het nest of 
zelfs nog broedende vogels. In drie kastjes hadden 
Boomklevers gebroed, dat konden we duidelijk zien aan 
het kunstige nest van boomschors en bladstukjes en de 
deels dichtgemetselde opening. In een paar kastjes had 
zich een drama afgespeeld met dode vogeltjes in het nest. 
 
Al met al, met uitzondering van de spreeuwenkasten, een 
uitstekend resultaat. Ik hoop dat ik jullie weer voldoende 
geïnformeerd heb over de vogels op onze baan, en… hoor 
of zie je iets bijzonders laat het even weten, via 
wmlschuurman@gmail.com. 
 
Heel veel golf- en vogelplezier op de baan! 

Vogels op De Drentsche 
Willem Schuurman 

Boompieper (foto Joop Klok) 
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knetterhard terecht op het land nadat ik mijn kite opliet 
en brak mijn knie. Ik ben daar nog steeds van aan het 
revalideren. Het golfen heb ik een jaar later weer kunnen 
oppakken.’ 
 
Aii, en nu? 
Ingeborg: ‘Het gaat beter, maar zoals vandaag, als ik al de 
hele morgen heb meegelopen op Glimmen bij de 
Nederlandse Kampioenschappen onder de 21 waar 
Michel van Zijl ook aan meedeed, wil ik graag verder in 
een Handicart.’ 
 
En je favoriete hole is Rood 2? 
Ingeborg: ‘Ja, grappig! Ik moest er wel even over 
nadenken, maar zo is het wel. Als ik de eerste hole op 
Rood heb gelopen dan weet ik waar ik de rest van de 
ronde op kan letten. Eventuele foutjes wil ik dan graag 
vergeten. Bij de tweede hole neem ik dan risico en sla ik 
rechtstreeks over het water. Als dat lukt kan ik met die 
succeservaring door met de rest.’ 
 
In het dagelijks leven is Ingeborg onderwijskundige bij het 
UMCG en ontwikkelt daar vervolgopleidingen voor 
verpleegkundigen. Daarvoor deed ze hetzelfde werk bij 
Defensie in Den Helder en ontwikkelde daar opleidingen 
voor marine medewerkers. Intussen is ze verhuisd naar 
Peelo en is ze op de clubavonden vaste deelnemer. 
Ingeborg: ‘Dat vind ik zulke leuke avonden! En natuurlijk 
verwachten ze van mij vaak de longest, want ja, ik sla 
eigenlijk best wel ver, maar dat lukt natuurlijk lang niet 
altijd. En als je dit nou toch schrijft voor de ZeijdeLinks, ik 

vind het erg leuk om veel met anderen te lopen, zou je 
dat erin willen zetten?’ 
 
Bij deze Ingeborg! Een enthousiaste, stralende jonge 
vrouw die nog amper weet waar haar kansen uiteindelijk 
liggen. Ooit heeft ze 240 meter geslagen, bij Inrange is 
haar langste afstand 224 meter. Ze slaat overtuigend en 
fel en is aanstekelijk in haar enthousiasme! Wat een 
aanwinst voor onze club! 

Komt het je ook maar al te bekend voor dat je in het 
weekend de driving range oploopt en ziet dat alle matten 
bezet zijn? Net wanneer je, op een zonnige 
zaterdagochtend, even lekker wil gaan trainen, staat op 
iedere plek een golfer hard te zwoegen of op het InRange-
scherm even naar zijn of haar statistieken te kijken. Tja, ik 
ken het. 
 
Het is ontegenzeggelijk drukker geworden op de driving 
range door het nieuwe interactieve systeem dat bij (bijna) 
iedere mat beschikbaar is. Ik merk het aan de hoeveelheid 
ballen die ik iedere dienst op moet halen en ook aan het 
feit dat ik soms nergens de ballenraper kwijt kan. Dat alles 
is niet erg hoor, ik vind de gezelligheid en het fanatisme 
alleen maar top! Maar zoals in de supermarkt, in de trein 

of in de McDrive kennen we op de driving range net zo 
goed een piekdrukte. 
 
Misschien is het te makkelijk gedacht hoor, maar als je wilt 
trainen, kom dan wat later op de middag, of zelfs in de 
avond. Waar je ’s ochtends samen slaat met de vele 
mensen die zich opwarmen om de baan in te gaan, heb je 
’s avonds vaak het rijk alleen. Vooral op zondagavond is 
het vaak verrassend rustig.  
 
Ach, wellicht maak ik het wel groter dan het is. Vaak hoef 
je in de spits niet al te lang te wachten en is er zo een 
plekje vrij.  
Maar ben je dat wachten toch helemaal zat, luister dan 
maar eens naar mij, en mogelijk is het wat.  

Avonturen van een ballenraper 
Koen Hazekamp 
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Joke van der Ven 

Bob Huang 
 
De golfer van het jaar 2021 van de DG&CC is een rasechte 
Chinees. Spreekt met een Brabants accent en heeft zijn 
bedrijf in Assen: LilyMaas, genoemd naar zijn dochter na 
een confrontatie bij de Nederlandse douane. Is naar eigen 
zeggen een businessman die neigt naar grootheidswaan en 
tegelijkertijd een familieman die intussen uit twee 
huwelijken vijf kinderen heeft en betrekt bij zijn bedrijf. 
Werkt als softwareontwikkelaar door tot het klaar is. Uren 
tellen dan niet. Vindt zelf dat hij minder fanatiek is in golf 
(WHS 4.5) Hoewel… als hij op Rood 4 zijn eerste bal tot 
achter het 150 m paaltje slaat en de tweede bal net de 
green niet haalt maar in de bunker belandt, weet hij dat hij 
de eerstvolgende keer op driving range een uur lang ballen 
slaat in die hoek. Het moet beter. Bob Huang stelt hoge 
eisen aan zichzelf en weet dat.  
 
We lopen Rood. De eerste drie holes nog onder een 
stralend zonnetje. Op de vierde begint het te hozen. 
Hoewel hij direct heeft ingestemd om negen holes te 
lopen voor de Zeijdelinks, kijkt hij me het eerste kwartier 
niet aan. Zegt dat-ie niet zo talig is en dat hij het wel ziet 
straks. Een tamelijk gesloten bolwerk. Slaat z’n ballen 
loepzuiver, ver, en bepaalt voor elke slag zijn strategie. 
Daardoor sluit hij dit ‘oefenrondje’ af met zes parren, twee 
bogeys en een dubbel bogey. 
 
Hoeveel lessen heb je wel niet gehad Bob, om zo te slaan? 
Bob: ‘Nou, toen ik in 2004 begon was er een pakket om je 
GVB te halen inclusief elf lessen. Dat waren ze. Daarna heb 
ik vooral gespeeld en afgekeken bij anderen. In 2003 
begon ik samen met mijn broer Pacific Plaza, een Aziatisch 
restaurant in Assen. Dat betekende dat we vaak ’s 
morgens vrij waren. We zijn toen samen golfles gaan 
nemen en gaan spelen. Veel, heel veel, eigenlijk elke 
morgen wel. Ook in business verband. In 2010 is mijn 
broer voor zichzelf verdergegaan. Hij vond dat niks, al die 
sores met personeel enzo. Ik ben doorgegaan, maar nadat 
ik er drie mensen bij had genomen gebeurde er nog 
minder dan toen mijn broer er nog was, dus had ik snel 
door dat ik wat anders moest gaan doen. In die tijd ben ik 
stap voor stap met internationale handel begonnen, wat 
schoenen, wat riemen en tassen en heb daardoor ontdekt 
dat er een soort ‘gat’ zit in die handel. Toen ik dat wist ben 
ik met het restaurant gestopt en ben ik verdergegaan in 
de handel.’ 

 
Je noemt het een ‘gat’, dus je bent in een nichemarkt 
gestapt? 
Bob: ‘Dat klopt, maar het is intussen wel een grote markt, 
waar zelfs de grote aandeelhouders van Nasdaq 
belangstelling voor hebben.’ 
 
Ok, je bent niet talig zeg je, maar kun je dat uitleggen? 
Bob: ‘In Jip-en-Janneke taal ben ik een importeur in de 
internationale handel. Ik importeur voor 99% uit China, 
maar doe dit namens derden. Kijk, als je een product wilt 
importeren moet het bij de douane overgaan naar een 
andere eigenaar. Dat kan een persoon zijn met een BSN of 
een bedrijf, een BV of zo. Daar moet belasting voor 
worden betaald en daar zit ‘m de kneep. Dat hele 
belastingtechnische proces dat bij de douane altijd een 
enorme bottleneck is, dat nemen wij voor onze rekening. 
Wij noemen het ook 
wel een ensured 
service. Dat 
betekent dat wij van 
tevoren weten wat 
de fabrikant af moet 
rekenen, inclusief 
belastingen. Kijk, en 
als dat nou over één 
product gaat, dan is 
het geen probleem, 
maar als het over 
volume gaat en 
over diversiteit in 
producten, dan 
weet bijna niemand 
het meer. Behalve 
wij.’ 
 
Ok, en nu de relatie met Nasdaq? 
Bob: ‘Op dit moment leveren we heel veel aan Amazon en 
eBay. Die zijn super geïnteresseerd in onze service. En 
weet je, dit is allemaal e-business, e-commerce, handel via 
internet. Dat is een vreemde handel, want op die manier 
loopt de Douane-Unie € 140 miljard per jaar mis, 
eenvoudigweg omdat ze die business niet kennen. Samen 
met Siemens zijn we een scandrive aan het ontwikkelen 
die 1000 grote dozen producten per uur kunnen scannen, 
wegen en analyseren en kunnen goed- of afkeuren. Dat is 
een project van zo’n € 13 miljoen. Misschien kunnen we 
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de overheid daarmee een handje 
helpen.’ 
 
En je bedrijf verkopen? 
Bob: ‘Wie weet…’ 
 
Maar je hebt toch een booming 
business in handen? 
Bob: ‘Nou, alles wat de internationale 
logistiek raakt, raakt mijn business. De 
lockdowns in coronatijd, de oorlog in 
Oekraïne, de Evergreen die in het 
Suzekanaal vastzat. Ik had er twee 
containers op staan, dat betekende 
twee keer $ 20.000 schade. Schade 
die niet te verzekeren is en het 
afgelopen jaar zijn de transportkosten 
wel tien keer over de kop gegaan, de 
energiekosten vervijfvoudigd, dus… ‘ 
 
LilyMaas 
Intussen schuilen we onder de bomen bij de green van 
hole 4. Het geeft iets vertrouwds, dat gekletter onder de 
takken en onder een paraplu. Bob vertelt dat hij zelf niet 
begrijpt waar zijn ongelofelijke drive vandaan komt. Zijn 
broer had het niet, zijn zoons die intussen ook in het 
bedrijf werken ook niet, maar hij wel. Hij leest er intussen 

veel over. Engelstalig, korte delen. En 
vertelt tussen neus en lippen door hoe 
hij in 2015 weer eens een keer bij de 
douane kwam en daar een heel ander 
verhaal vertelde over zijn business. ‘Dat 
kan bij ons niet mr. Huang, wij zijn de 
douane, u moet hetzelfde verhaal 
vertellen als de vorige keer of nu een 
nieuwe holding starten. Zeg maar hoe 
die gaat heten.’ Bob: ‘Toen kon ik alleen 
maar de naam van Lily bedenken, mijn 
dochtertje die net geboren was en de 
naam Maas, want die kende ik als 
internationale transporteur. Toen mijn 
zoon een paar jaar daarna geboren 
werd, hebben we hem Maas genoemd. 
Zo klopt het weer.’ Bob heeft voor het 
eerst een brede glimlach. ‘Mijn dochter 
Elisa zei een poosje geleden, en ik nu?? 
Dus we hebben nu ook een BV Elisa 
Maas. 

 
In het clubhuis sluiten de luiken zich weer. Bob bereidt 
zich voor op een avond feedback geven aan jonge 
ondernemers. Zijn telefoon onder handbereik. Back in 
business. Voor eventjes liet hij meer zien dan de mystery 
man die hij, ook voor zichzelf, is.  

Dinsdagavond 14 juni is de competitie afgerond. Waarbij 
28 heren en dames de baan in gingen voor een kleine 
wedstrijd. Onder ideale omstandigheden; zon, warm en 
vrijwel windstil. Dat was heel anders dan bij de eerste 
competitieronde die door winterse omstandigheden zelfs 
deels is afgelast.  
Aansluitend zijn de kampioenen gehuldigd. De captains 
van heren zondag 1 en 2 (36 holes) en de captains van 
heren zondag 3 (27 holes) en heren senioren vrijdag 3 (27 
holes) mochten de medailles voor hun teams in ontvangst 
nemen. Vermeldenswaardig is dat bij drie teams (dames 
dinsdag 2, heren vrijdag 1 en 4) het tot de laatste 
ronde spannend was en het kampioenschap op 
gewonnen wedstrijden is beslist. Helaas niet ten 
gunste van onze teams. 
Waar gehakt wordt vallen spaanders. Dit jaar zijn er 
ook enkele teams gedegradeerd; namelijk dames 
zondag 1 (na jaren standgehouden te hebben in de 
hoofdklasse!), heren zondag 2 (27 holes), dames 
dinsdag 1 en dames donderdag senioren 1. 
De avond werd besloten met een daghap en een 

drankje in het restaurant.  
Ons jeugdteam speelt in juni de competitie. De uitslag is 
op het moment van aanleveren van de kopij nog niet 
bekend. We wensen hen natuurlijk veel succes! 
 
Competitieteams, referees en alle leden van de Drentsche: 
bedankt voor al jullie sportieve inzet. Op naar de 
competitie van 2023! 
 
Met sportieve groet, 
Bas, Marijn en Agatha 

TC - Afsluiting NGF Competitie 
Agatha Dooper 



21 

 

Eric Afman 
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Beppy Loobeek 

De jeugd is volop aanwezig op de golfbaan. In maart zijn 
de jeugdlessen weer begonnen, met 20 jeugdspelers 
verdeeld in drie groepen. Helaas kon de tweede les niet 
doorgaan, Ian had corona, maar deze les wordt 
ingehaald. 
 
Dit jaar speelt de jeugd ook de ’Jeugdkei’. Vijf 
wedstrijden waarvan drie wedstrijdkaarten meetellen 
voor de kei. Jeugd met GVB speelt 9 holes grote baan 
en de jeugd zonder GVB 9 holes par 3-baan. De jeugd 
vindt het fantastisch! 
 
Op 29 maart heeft de jeugdcommissie ouders van de 
jeugd uitgenodigd om het jaarplan te presenteren. De 
avond was een succes, veel ouders waren aanwezig. Als 
jeugdcommissie willen we ouders meer betrekken bij de 
jeugd. We zien al resultaten, daar zijn we als 
jeugdcommissie heel blij mee. 

Op 8 mei is de eerste 
NJGT (Noord Jeugd 
GolfToernooi) wedstrijd 
van start gegaan in Exloo. 
Zij organiseerden deze 
wedstrijd voor het eerst. 
Tim en Luca werden 
tweede in verschillende 
categorieën. 22 mei was 
de tweede wedstrijd, 
helaas hier geen 
prijswinnaars.  
 
Op 10 juli wordt de NJGT-wedstrijd op de DG&CC 
gespeeld. In juni gaat de jeugd competitie spelen, succes! 
 

Op 16 mei tijdens de 
ledenvergadering is de 
jeugdspeler van 2021 bekend 
gemaakt. Luca Mol is de winnaar. 
Om jeugdspeler van het jaar te 
worden moet aan verschillende 
voorwaarden worden voldaan. 
Deze zijn terug te vinden op de 
site. Luca van harte gefeliciteerd! 
 
Op 24 mei heeft Stefan de Roo 
afscheid genomen van de 

jeugdcommissie. Hij kan het niet meer combineren met de 
vele golfactiviteiten van zijn zoon Kian. Stefan wordt 
bedankt voor zijn inzet.  
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